
 Verslag Bestuursvergadering Rotaryclub Zoetermeer-Zegwaart   

Datum: 21 maart 2018  

Aanwezig:   Sytske Boersma (voorzitter), Carolien van Eerde, Joseph Govaarts (verslag), Anton Eelco Gerritsma, 

Gerhard Jansen, Wil Keulers, Robert de Kok, Wieger Visser. 

 Afwezig:                Wim Blansjaar(mb), Elly van Zuiden (mb) Sabine Eggermont (mb), Xandra Heemskerk (mb),  

                                                Erik Lapré (mb), Marco Lurks (mb),  

 
  

1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering rond 20.30 uur. 

 
2. Mededelingen  

Geen mededelingen. 
 

3. Vaststelling verslag 2018-01-10  
Het verslag wordt vastgesteld, met dank aan de secretaris.  
 

4. Bestuur 2018 – 2019 
De inkomend voorzitter doet verslag van zijn formatie voor een nieuw bestuur. Hierbij merkt hij op dat de zoektocht naar 
een inkomend voorzitter door verschillende leden (7) is afgewezen. Het bestuur vindt dit een zorgelijke ontwikkeling. Het 
komend bestuursjaar zal de inkomend voorzitter met oud voorzitters nader onderzoek doen. Daarnaast maakt de 
inkomend voorzitter bekend dat de functie van secretaris door het vertrek van Sabine, zal worden overgenomen door 
Marijke du Burck.  De overige functies zijn gevuld en worden door de inkomend voorzitter op korte termijn bekend 
gesteld. 
 

5. Avenues  
5.1. International. 

Poco a Poco : Wieger doet verslag van de brainstorm-sessie die eerder in de club heeft plaatsgevonden. Zie bijlage. 
Tijdens de volgende clubzaken zal Wieger de club over de resultaten informeren en de vervolgstappen benoemen. Elk 
deelproject dient een plan van aanpak op te stellen met tijdbalk, inclusief een indicatieve begroting. Ook de risico’s 
dienen geïnventariseerd te zijn. Het doel is ieder clublid te betrekken bij een deelproject (op vrijwillige basis). Wieger zal 
het bestuur vooraf informeren. 

5.2. Vocational. 
Het vocational weekend vindt plaats op 6/7 april, vrijdagavond en zaterdagochtend t/m de lunch. Het VS-weekend is 
geregeld. Ernst en Elly zijn met de laatste voorbereidingen  bezig. Een email zal naar de deelnemers worden gezonden in 
het weekend van 25/26 maart.    

5.3. Community service:   
5.3.1. Voortgang activiteiten. Gezien de afwezigheid van Xandra wordt volstaan met het bericht dat de inlooplunch op 

vrijdag 23 maart 2018 is geregeld. Er hebben zich genoeg leden opgegeven om deze activiteit weer tot een succes te 
maken. 

5.3.2. Rotary Foundation. Gezien de afwezigheid van Marco wordt volstaan met de opmerking van Anton Eelco dat hij 
samen met Marco en Gerhard een notitie voor het bestuur zal opstellen. Marco heeft hiertoe de Assembly bezocht 
op zaterdag 17 maart. Doel van de notitie is om aan de clubleden goede informatie te geven over de Rotary 
Foundation, de voor- en/of nadelen te bespreken om zo tot besluitvorming te komen of de club gaat participeren in 
de Rotary Foundation. 

5.4. Jeugd.  

Wil geeft aan dat hij de “notitie jeugd” zal actualiseren en voorleggen aan het bestuur. Ryla 2018 is aan de club voorbij 
gegaan; we richten ons op mogelijke deelname in 2019. Wil ziet meerwaarde in de verbinding met andere activiteiten. 
 
 
 
 
 



 
6. Commissies  

6.1. Lustrum 
6.1.1. Taalweek. Tijdens de clubbijeenkomst is een eerste impressie weergegeven door clubleden die hebben 

deelgenomen aan verschillende activiteiten van de taalweek. Zonder uitzondering is iedereen bijzonder enthousiast. 
Ook de voorbereidingen en in het bijzonder de voorbereidingen door Ernst hebben hieraan bijgedragen. Er gingen 
stemmen op om (een deel van) de activiteiten een structureel karakter te geven. De lustrumcommissie  gaat daar 
zeker, na de evaluatie van deze week, aandacht aan besteden. 

6.1.2. Feest 26 mei. Bericht van Elly: “….De organisatie van ons eigen feestje is bijna helemaal rond. De club wordt daar 
zsm over geïnformeerd.  We willen het verrassingselement er zo lang mogelijk inhouden. Iig is er een middagprogramma 
voor leden en hun partners en een avondprogramma voor leden en oud-leden en hun partners. Aan de officiële uitnodiging 
wordt gewerkt…” Anton Eelco vult aan dat van de clubleden en oud-clubleden een extra bedrag zal worden gevraagd.  
De voorkeur (in ieder geval de voorkeur van de lustrumcommissie) is om alle deelnemers aan het diner eenzelfde 
bijdrage te laten betalen; naar verwachting max 25,= 

 
6.2. Leden. 

6.2.1. Samengaan RC de Geuzen en RCZZ. Het bestuur neemt kennis van de mail van Daan van 13 maart 2018: “Vandaag 
sprak ik de heer Peter Ruis, op dit moment voorzitter van Rotaryclub - de Geuzen. Hij deelde mede dat zijn club erin 
geslaagd is de vacature van voorzitter voor het komende clubjaar en het daarop volgende jaar in te vullen. 
Desgevraagd deelde hij mede dat daarmee van zijn kant de belangstelling voor gesprekken om onze twee 
Rotaryclubs samen te voegen niet meer aanwezig is. Zijn club zet nu vol in op verdere groei en kwaliteitsverbetering. 
Hiermee is voor mij duidelijk dat verdere pogingen om beide clubs samen te voegen nu en in de nabije toekomst als 
niet of nauwelijks zinvol moeten worden beschouwd, reden waarom ik mij hiermee niet langer zal bezig houden.” 
Naar aanleiding van deze mail merkt de inkomend voorzitter op dat hij niemand van de Geuze heeft gezien voor 
deelname aan de PETS. Verder stelt het bestuur vast dat de clubgrootte van RC De Geuzen geen zorg is van de 
gouverneur. Clublid Elly heeft op de mail van Daan gereageerd in een andere mail: “…... Ik begrijp dat Daan zijn 
inspanningen staakt na de afwijzing door de voorzitter van de Geuzen. Echter, Geuzen heeft slechts 12 leden en ook 
wij zijn niet zo'n heel grote club. Is het een idee om toch nog een poging te wagen met inschakeling van de huidige of 
nieuw gouverneur? Formeel heeft een club van minder dan 20 leden geen bestaansrecht en bovendien denk ik dat 
het voor het totaalbeeld van Rotary en de daadkracht beter kan zijn om 1 sterke avondclub te hebben in 
Zoetermeer…”. Het bestuur meent geen actieve houding te moeten ontplooien maar wel open uitstraling te moeten 
uitdragen indien zich wederom initiatieven ontwikkelen door de Geuze voor toenadering tot de club. De inkomend 
voorzitter merkte verder op (in zijn algemeenheid gesproken) dat door de vele activiteiten om leden te werven een 
niet bedoelde boodschap wordt uitdragen dat Rotary aan het krimpen is. Dit is een verkeerde uitstraling. Hij is 
bijzonder enthousiast om de verbinding te zoeken door veel meer actief uit te dragen wat we doen. Deze uitstraling 
moet het effect krijgen en het aantrekkelijk maken voor meer belangstelling van nieuwe clubleden.  

6.2.2. Het bestuur meent dat bij de volgende sprekers de belangstelling zou kunnen worden gepeild. Het zijn Pieter 
Vermeer (bloedbank), Isabel Vughs (wethouder) en Marleen Teunissen, directeur Humanitas Zoetermeer. 
 

6.3. Evenementen 
6.3.1. De Koningsborrel zal dit jaar worden georganiseerd door Daan, die dan tevens zijn verjaardag zal vieren. 
6.3.2. De partnerdag in juni 2018 zal worden gecoördineerd door Jos van Sytske. Jos is goed herstellende van zijn 

medische ingrepen en de dag gaat dus door. Andere partners zullen helpen zoals Jolanda en Inge (naar 
verwachting). 
 

6.4. Programma. Het programma kent nog enkele open data. Onze programmacommissaris zal de clubleden wijzen op een 
programmavoorstel voor deze bijeenkomsten. 
 

7. Rondvraag. Anton Eelco vraagt zich af hoe RI zich gaat conformeren aan de nieuwe AVG wetgeving (Algemene Verordening 
Gegevensbescherming). Gerhard heeft zakelijk deelgenomen aan een bijeenkomst waarbij dit onderwerp ter sprake is 
gebracht. Hij gaat eea na voor onze club. Joseph wijst op de deelname van onze clubleden voor de komende DISCON te 
Wassenaar. Tot slot heeft de secretaris een verzoek ontvangen of iemand van de club de RI Convention in Toronto zou willen 
bijwonen. Het bestuur stelt vast dat dit niet het geval is. 
 

8. Sluiting. De voorzitter sluit de vergadering om 21.55 uur. 


